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SOR – Bestyrelsesmøde  

Onsdag d. 7/5 kl. 19:00 ved Yvonne 

 

1) Bestyrelsen  

I. Fokuspunkt(er)?  

a. Vi har fokus på sammenholdet i klubben. Som det næste kommer vores åbent 

hus arrangement og vores stævne i august.  

 

II. Sammenhold i klubben.  

a. Yvonne er i gang med at arrangere et ”velkommen til + info” møde for 

medlemmerne + forældrene på undervisningsholdene. Der er indtil nu kun 

kommet tilmeldinger fra to forældre, så Yvonne har meldt flere datoer ud i 

håb om, at flere vil melde sig til. Hvis der ikke kommer flere tilmeldinger, 

udbydes flere info møder til efteråret igen.   

 

b. Åbent hus arrangement lørdag d. 16/8 kl. 11-13. Bestyrelsen viser denne dag, 

hvad Skærbæk og Omegns Rideklub (SOR) tilbyder af undervisning med 

ponyer og kæpheste. Medlemmerne kan tage venner med til denne dag. Vi 

håber, at dette arrangement kan tiltrække nye medlemmer.  

Vi sender invitationen ud på facebook siden samt vores hjemmeside efter 

vores næste bestyrelsesmøde.   

 

2) Ponyer 

I. Helbred/sundhed.  

i. Heras ejer, Carina, kommer torsdag d. 8/5 og sætter flere huller i 

stigremmene på Heras sadel.  

 

ii. Sukie er siden sidst blevet vaccineret. Vi har snakket forsikring omkring 

Sukie. Vi kigger på forskellige forsikringer indtil videre.   

 

II. Undervisermøde (ved Axel og Yvonne). 

i. Der bliver i sadelrummet hængt billeder op af korrekt ophængt rideudstyr på 

de rigtige pladser. Dette gøres for at hjælpe nye medlemmer og passe på 

udstyret.  

 

ii. Der er indkøbt flere elastikker til stigbøjlerne til elevponyerne. De ligger på 

den øverste hylde i sadelrummet.  

 



2 
 

iii. Ryttere på elevponyerne skal bære ridehjelm og lukkede støvler, når de er i 

stalden og til undervisning.  

 

iv. Fremover vil underviserne samle tilmeldinger til vores stævner fra deres hold 

og sende dem videre til bestyrelsen. Bestyrelsen tilmelder alle på en gang.  

 

III. Halvparter.  

i. En halvpart på Sukie, Hera eller Kallida indebærer en ugentlig 

undervisningstime og en valgfri dag i weekenden, hvor man kan ride. Den 

anden dag i weekenden holder ponyerne fri, men man må gerne strigle og 

nusse om ponyerne denne dag.   

Derudover er der garanteret en start på ponyerne til vores egne stævner, hvis 

man ønsker at starte stævne (vi afholder ca. 4 stævner i året). Hvis ponyerne 

ikke starter med mere end en eller to ryttere, får man mulighed for en start 

mere (elevponyerne må starte 4 gange på en stævnedag, dog max 2 gange 

med samme rytter).  

En halvpart giver også førsteret til ponyerne, når der er arrangementer i 

rideklubben f.eks vores Påsketur til Brøns Mølle. Derudover har 

halvpartsrytteren ansvaret for at vedligeholde udstyret med olie/fedt efter 

behov (dette står til rådighed i sadelrummet).  

En halvpart koster 600 kr. i måneden og inkluderer undervisning samt 

facilitetskort til ridehallen begge gange man rider. Prisen inkluderer ikke 

startgebyr til stævner. 

   

ii. Beskrivelsen af en halvpart på vores elevponyer ligges på hjemmesiden.  

 

iii. Elevponyerne har fri de første tre uger af sommerferien. De sidste tre uger 

skal elevponyerne motioneres af enten en halvpartsrytter eller en fra 

bestyrelsen, hvis dette er muligt.  

 

3) Stævne + hjælpere. 

I. Hjælpere. Vi har igen snakket om frivillighed til vores arrangementer og stævner. 

Udover ”Velkommen til” mødet som Yvonne afholder for nye og eksisterende 

medlemmer, arbejder vi på at få opgaverne til vores stævner tydeligere beskrevet 

med indhold og timer på.  

  

II. Sara + Mille-Marie tilbydes kursus som banebyggere (vi søger tilskud ved 

kommunen). Vi må bruge dem til vores egne springstævner, og de må ride på deres 

egne designede springbane. Kurset koster 1000 kr. plus forplejning og transport.   

 

4) Økonomi  

Dette punkt skubbes til næste bestyrelsesmøde.  
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5) Drift, vedligehold og fremtid.  

Dette punkt skubbes til næste bestyrelsesmøde.  

 

6) Evt.  

Yvonne og Lotte vil inden sommerferien rydde op og gøre rent i sadelrummet.  

 

Punkter til næste møde:  

- Økonomi 

Prisstigninger på medlemsskab skal godkendes på Generalforsamlingen hvert år. Grunden til 

vi ønsker en prisstigning er fordi, at Dansk Rideforbund og vores Distrikt har hævet 

medlemskontingentet.  

 

Dato for næste bestyrelsesmøde:  

Torsdag d. 3/7 kl. 19:00.  

Bestyrelsesmødet afholdes ved Yvonne Bundesen, Roagervej 297, 6760 Ribe.     

 


